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Beslutningsprotokol til Menighedsrådsmøde  

Tirsdag d. 29.4.2025 kl. 12-15 i Sognestuen i Lyngby Præstegård. 
 

 

Tilstede: Jette D, Jette S., Kathrine, John, Ilka, Frank, Christian, Astrid 
Fraværende: Kirsten 
 

Dagsorden:                                                            Referat: 
 

 Punkt  

1 Godkendelse af dagsorden. • Dagsorden godkendt. 
 

2 Valg af dirigent. 

Valg af referent. 

Referat fra sidste møde underskrives. 

• Jette .S. 

• Astrid. 

• Referatet godkendt og underskrevet efter rettelser 
til punkt.5.8. 

 

3 Trivselsrunde.  • Gennemført. 
 

4.1 Nyt fra Præsten: v/ Kathrine: 

Opfølgning på Sogneudflugt til 

Himmelske dage. 

Opfølgning kursusdag v/ Anders. E.H.  

• Sogneudflugt mangler de sidste tilmeldinger. 
Menighedsrådet hjælper med at udbrede 
invitationen. 

• Børnegudstjeneste 15.5 kl.17. Menighedsrådet står 
for grillpølser bagefter. 

• Kathrine følger op på kursus v/ Anders E.H. 
 

4.2 Nyt fra Formanden: v/ Jette. D. 

Opfølgning på sogneaftener: 

 Efterår 2025 og Forår 2026: 

Opfølgning de nye kirkeskilte: 

Opfølgning på arbejdet omkring Orgel i 

Lyngby kirke: 

Div. Orienteringer: 

• Sogneaften efterår 2025 er OK(Skrevet i tidligere 
referat). 

• Sogneaften forår 2026 planlægges til afholdelse 
medio feb. til medio marts. Dato kommer. 

• Efter debat om cafeens opslag skal med på skiltene 
ved kirkerne, foretog menighedsrådet afstemning 
og det blev vedtaget af flertallet, at hvis der var 
plads, ville det være en god ide. 

• Efter forespørgsel fra vores organist afholdes der 
snarest møde i orgeludvalget, med henblik på at 
søge fonde. Ilka tilbyder assistance med at skrive 
fondsansøgninger. 

• Formanden orienterer om mails fra postkassen. 
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4.3 Nyt fra Næstformand: v/ Jette. S. 

Opfølgning: Områdesamarbejdet. 

Orientering : Sorggruppearbejdet 

• Der er planlagt Fællesskabets Dag i 
områdesamarbejdet den 13.Sep. 2025, med 
mange forskellige spændende aktiviteter. 
Det går godt med sorggruppearbejdet og stor ros 
til indsatsen. 

4.4 Nyt fra Kasserer: v/ Ilka 

Opfølgning fra Økonomimøde. 

Status på økonomi.  

• Regnskabet er klargjort til revision. 

• Bilag til regnskabsinstruks underskrives af 
relevante menighedsrådsmedlemmer. 

• Ilka og Velas strukturerer samarbejdet. 

• Den foreløbige Rammeudmelding er kommet fra 
provstiet. 

 

4.5 Nyt fra Kontaktperson: v / John. 

Status på Økonomimøde i Provstiet: 

• John omdeler referatet fra APV-mødet med 
graverteamet.  

• Referatet gennemgåes. 

•  I forhold til afholdelse af kalendermøder, 
indkalder Kathrine i aug - sep. efter ønske fra 
personalet.  Jette. S. deltager, bl.a. også i forhold 
til planlægning af Gudstjenesterne, plan, 
kirketidende o. lign. 

• Lukas Vanggård organist har efterspurgt, om han 
må øve sig på orglerne i kirkerne. Han må gerne 
låne orgel i kirkernes åbningstider, men undgå 
sammenfald med andre aktiviteter. 

• John refererer fra økonomimødet i Provstiet , bla. 
at der ikke er plads til nye lån. 

4.6 Nyt fra Kirkeværge: v/ Frank. 

 

• Kirkegårdsmuren gøres færdig inden for tilbuddet.  

• Der arbejdes i øjeblikket på tagrender i Lyngby. 
 

4.7 Nyt fra Sekretær: v/ Astrid 

Oprydning i Postkassens indbakke på 

Fine? Evt. i samarbejde med Jette. D. 

 

 

• Astrid går i gang med at rydde op i postkassen.        
Der laves mapper. 

•  Reklamer, videresendelser og autosvar må gerne 
slettes. Der er ting tilbage til 2021, så det tager tid. 
Jette. D. vil gerne hjælpe ved behov. 
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4.8 Nyt fra Medarbejderrep.: v/Kirsten. 

 

• Punktet udgår gr. afbud 
 

5 Nyt fra Skovudvalget: v/Jette S. 

 

• Der er materiale om kirkeskovene. Astrid efterlyser 
adgang til materialet. Det vil være en god ide at få 
bredt kendskabet  og kort ud om skoven.  
 

7 QR koder vedr. gravsatte :v/alle 

Fast punkt på dagsorden: 

• Ilka har fundet priser på QR koder og det er 
overkommeligt. Alle tekster skal være skrevet 
færdige og klar, før koderne indkøbes. 

• Det nedsatte udvalg8 som det er lige nu) Frank, 
Mona og Astrid samles i nærmeste fremtid. Astrid 
indkalder til mødet. Det er en meget stor opgave, 
så det kommer til at tage tid, da det skal være 
gennemarbejdet. Måske kan man hente hjælp til 
den endelige bearbejdning, men vi skal selv lave 
forarbejdet. 
 

8 Gennemgang af kalender indtil næste 

menighedsrådsmøde via Kirketidende: 

 

• Er der stadig brug for frivillige til “Jesus på slottet”? 
Kathrine undersøger 

• Studietur den 7.sep bliver uden gudstjeneste. 
Program følger snarest. Jette. S. og Jette. D. er 
tovholdere. 

 
 

9 Eventuelt. 

 

 

 

 

Tak til Joan for dejlig  mad. 
 
 

 
 


